
Protokół 54/2023
z Posiedzenia Komisji Spraw Społecznych i Ekologii,

które odbyło się 5 grudnia 2023 r. w trybie stacjonarnym

Posiedzenie  prowadził  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych  i  Ekologii  Wojciech
Cichoń. Przewodniczący Komisji po stwierdzeniu kworum otworzył obrady (lista obecności
stanowi załącznik nr 1 do protokołu).
(Nieobecni usprawiedliwieni – Kępa Ryszard, Żabicki Piotr).

Przewodniczący Komisji zapytał czy radni mają uwagi do porządku obrad. 

AD. 1 PRZYJĘCIE PORZĄDKU OBRAD:

1. Przyjęcie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu poprzedniego posiedzenia Komisji.
3. Informacja PPIS w Legnicy o wykonawstwie szczepień ochronnych

w  2022 r. 

4. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych.

5. Przyjęcie planu pracy na rok 2024.

6. Omówienie korespondencji.

7. Sprawy różne.

Komisja przyjęła zaproponowany porządek przez aklamację.

AD. 2 PRZYJĘCIE PROTOKOŁU Z POPRZEDNIEGO POSIEDZENIA KOMISJI

Radni nie wnieśli uwag do protokołu.

Komisja przyjęła protokół przez aklamację.

AD.  3  INFORMACJA  PPIS  W  LEGNICY  O  WYKONAWSTWIE  SZCZEPIEŃ
OCHRONNYCH W 2022 R. - pismo Zastępcy Prezydenta Krzysztofa Duszkiewicza z dnia
24 listopada 2023 r. Nr ZS.0012.4.12.2023.I.

Radni nie zgłosili uwag do Informacji.

Komisja przyjęła Informację do akceptującej wiadomości.

Materiał stanowi załącznik nr 2 do protokołu.

AD.4 ZAOPINIOWANIE MATERIAŁÓW SESYJNYCH

•  Informacja z realizacji uchwał i wniosków Rady Miejskiej Legnicy kadencji 2018 –
2023 podjętych na sesjach w I półroczu 2023 roku (LXIV/1)



Materiał otrzymali wszyscy radni. Nie zgłoszono uwag do przedłożonego materiału.

Komisja przyjęła Informację do akceptującej wiadomości.

• Projekt uchwały w sprawie  uchwalenia w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej
miasta Legnicy (1/LXIV)

Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. Zapytał o uwagi do projektu.

Radna Karolina Jaczewska-Szymkowiak stwierdziła, że konsultacje z mieszkańcami powinny
być przeprowadzane w czerwcu,  tak aby uwzględnić  uwagi  mieszkańców i  mieć  czas  na
wprowadzenie poprawek do budżetu.

Radna  Jolanta  Kowalczyk  zapytała  jak  można  zwiększyć  finansowanie  Zarządu  Dróg
Miejskich, bowiem budżet na niego przeznaczony nie wystarcza na prowadzenie działalności.

Pani Grażyna Nikodem, Skarbnik Miasta, odpowiedziała, że wydatki ZDM są tak wysokie, że
gmina nie jest w stanie zaspokoić wszystkich potrzeb. Każda nadwyżka w budżecie powstała
w ciąg roku przeznaczana jest na działalność ZDM.

Radny Jarosław Rabczenko zapytał czy nowa choinka postawiona na Placu Słowiańskim jest
wielokrotnego użytku.

Pani  Grażyna Nikodem potwierdziła,  że  choinka  jest  wielokrotnego użytku i  użytkowana
będzie w kolejnych latach.

Pani  Jolanta  Kowalczyk  zapytała  ile  kosztowało  powieszenie  billboardów  Pana  Tomasza
Strojka, Miejskiego Rzecznika Praw Konsumentów.

Pan Krzysztof Duszkiewicz, Zastępca Prezydenta, wyjaśnił, że Pan Strojek powołany został
do krajowej  kampanii  Rzeczników mającej  na celu ustrzeżenia seniorów przed oszustami,
stąd  kampania  reklamowa  jego  działalności.  Powiedział,  że  nie  ma  informacji  na  temat
kosztów tej kampanii, ale przygotuje te informację dla radnej.

Prowadzący poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrzymało się – 5, głosy nieoddane – 1,  Komisja przyjęła
projekt uchwały w sprawie uchwalenia w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta
Legnicy. 

• Projekt uchwały w sprawie projektu uchwały budżetowej miasta Legnicy na rok 2024
(2/LXIV)

Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. Nie zgłoszono uwag do projektu.

Prowadzący poddał pod głosowanie projekt uchwały.



Głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrzymało się – 5, głosy nieoddane – 1,  Komisja przyjęła
projekt uchwały w sprawie projektu uchwały budżetowej miasta Legnicy na rok 2024.

•  projekt uchwały w sprawie nadania nazw ulicom na obszarze miasta Legnicy (3/LXIV)

Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. Nie zgłoszono uwag do projektu.

Prowadzący poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrzymało się – 2, głosy nieoddane – 1,  Komisja przyjęła
projekt uchwały w sprawie nadania nazw ulicom na obszarze miasta Legnicy.

AD.5 PRZYJĘCIE PLANU PRACY NA ROK 2024.

Komisja przyjęła plan pracy na I kwartał 2024 r.

Plan pracy stanowi załącznik nr 3 do protokołu.

AD. 6 KORESPONDENCJA

Brak korespondencji.

AD. 7 SPRAWY RÓŻNE

Brak.

Prowadzący obrady podziękował radnym oraz zaproszonym gościom za udział w posiedzeniu
i zakończył obrady Komisji.

Protokół sporządziła:

Marta Kowalczyk

                                                                                   Przewodniczący                 
Komisji Spraw Społecznych i Ekologii

                                                                                Wojciech Cichoń                   


